
Referat d. 8. januar 2024 i Kirkehuset kl. 19.00 

 
Tilstede: Jørgen S., Jean, Jørgen H., Bjarne og Kirsten 

Afbud: Christian. 

Referent: Kirsten 
 

 
1. Velkommen  

Velkommen og godt nytår ved formanden. 
 

2. Status over by-synsarbejdet  
A: opfølgning referatet 
     Ikke modtaget et fuldstændigt referat endnu. 

       B: Ønsker vi bysyn i 2024, se e-mail fra Lars Kastberg (5.1.24) 
     Vi ønsker bysyn i 2024, da der er mange punkter, som er igangværende. Jean giver  
     tilbagemelding, gerne bysyn så tidligt som muligt. 

 
3. Landsbyvisionen lørdag den 27. januar kl. 10 .00– 14.00 

A: forberedelse til workshop  
     Lars og Svea forbereder workshop. 
     Jean kontakter Lone (Center Thyregod) i morgen angående lokaler og forplejning. Vi   
     forventer ca. 50 personer. Der er projektor i Multisalen. 
B: Underholdning af børnene 
     Amanda fra Gymnastikforeningen er i hallen fra kl. 10 til 12. Jean får lavet et gavekort i  
     Brugsen på 300 kr. til hende. Vi hjælper med oprydning. 
C: plakater til indfaldsvejene  
     Antal m.v. er indsendt. 
     Plakater formentlig gået i trykken i dag. 
     Jean kontakter Svea i morgen. 
 

4. Deltagelse i dialogmødet den 29. januar i Givskud  
A: har vi et indspil? 
     Nej, men Jean og Bjarne deltager. 
 

5. Lokalårets økonomi  
Foreløbig regnskab gennemgået. 
Vi søger om penge fra Strakspuljen til årsmødet (Jean). 

 
6. Kort gennemgang af de to formandsmøder (TVB og VSB) 

TVB – Drøfter deres holdning til repræsentant i Lokalrådet. Ville give julehjælp i 2023.  
VSB – Drøfter deres holdning til repræsentant i Lokalrådet.  
 

7. Har vi styr på Årsmødet? 
Onsdag den 6. marts kl. 18.00 i Kursuscentret.  
Offentliggøres ultimo januar (Jean og Bjarne). 
Dirigent: Jean finder en. 
På valg i år: Jean, Christian og Jørgen H.  
Jørgen H. ønsker ikke genvalg. Jean ønsker genvalg. 
 
Indlæg ved skoleleder Anette Terney efter årsmødet (Bjarne har kontakten). 

 



8. Næste møde  
Planlægges efter årsmødet. 
 

9. Eventuelt  
Hundeskov udskydes til næste møde. 
Julemarked og planlægning af dagen på dagsorden efter sommerferien. 
Forgænger overgang på Søndergade. 
Tak fra udvalget vedr. naturvidenskabeligt foredrag for betaling af leje af lokaler. 
 

 
 
 
 
 

 


